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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Czyli to był głos przeciw rozumiem. Czy ktoś z głosem za? Proszę bardzo Pan Radny 

Wojtowicz. 

 

Radny – p. W.  Wojtowicz 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Wysoka Rado! 

Ja jestem z głosem za, ale chciałem zanim podejmę decyzję o głosowaniu za tą uchwałą, o 

opinię Przewodniczącego Komisji Praworządności, czy taki wniosek jest zasadny. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Przypominam, że uchwała dotyczy w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta 

Miasta Krakowa mających na celu zwołanie dwóch debat, więcej bezpieczeństwa w 

Krakowie. Zapraszam serdecznie Pana Radnego Woźniakiewicza, który został wywołany, 

więc bardzo proszę o ustosunkowanie się do zadanego pytania. Stanowisko Komisji, ja sądzę, 

że musimy najpierw wprowadzić do porządku obrad, a potem będziemy o tym dyskutować. 

Będziemy głosować teraz wprowadzenie do porządku obrad, nie stoi na przeszkodzie, aby już 

przy procedowaniu wystąpił, jakie stanowisko Komisji będzie, Radny Woźniakiewicz.  

 

 Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały według druku Nr 

1443? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 20 za, 

 przeciw 1, 

 wstrzymało się 13, 

 nie brało udziału w głosowaniu 1, 

 obecnych podczas głosowania 35. Wymagana większość 22. Proszę o wydruk, ale 

stwierdzam, że wniosek nie otrzymał większości, która upoważnia do wprowadzenia do 

porządku obrad. Przechodzimy do procedowania druku Nr 1413, przypominam będziemy 

głosować po odbyciu II czytania, uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Rejon ulicy XX Pijarów, druk Nr 1413, najpierw zaczniemy od 

głosowania poprawek. Bardzo proszę Panią Dyrektor o przeprowadzenie głosowania 

poprawek,  zaczniemy od głosowania poprawek. Przypominam, że poprawka numer 5 Pana 

Radnego Pajdo została wycofana i Radnego Jaśkowca poprawka numer 4, pozostało zatem 5 

poprawek Pana Radnego Pajdo i od 1 do 4 z wyłączeniem 5, szósta i Radnego Jaśkowca 1 – 3 

z wyłączeniem 4 i piąta. Poprawka numer 1 Pana Radnego Pajdo. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 1 Radnego Pajdo dotyczyła zmiany klasy ulicy XX Pijarów z klasy drogi 

dojazdowej z symbolu KDD1 na lokalną KDL i przesunięcie ulicy Akacjowej w kierunku 

zachodnim.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

To była poprawka numer 1.  
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Kto jest za poprawką numer 1 Pana Radnego Pajdo? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykamy głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 6 za. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

konsekwencje są takie, że w przypadku wszystkich poprawek,  jeśli poprawki zostaną 

przegłosowane, będzie konieczność ponowienia procedury planistycznej. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

 6 za, 

 20 przeciw, 

 wstrzymało się 5, 

 nie brało udziału w głosowaniu 1, 

 obecnych 32. Poprawka odrzucona. Proszę o wydruk. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 2 dotyczyła terenu oznaczonego symbolem U3, to jest teren usług i 

wprowadziła do wprowadzenia funkcji mieszkaniowej powyżej pierwszej kondygnacji w 

terenach usługowych. Wprowadzenie do projektu zmian wynikających z tej poprawki też 

skutkuje ponowieniem czynności proceduralanych. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Głosujemy. 

 

 Kto jest za poprawką Pana Radnego Pajdo? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 6 za, 

 przeciw 17, 

 wstrzymało się 9, 

 nie brał udziału w głosowaniu 1, 

 obecnych 33. Poprawka została odrzucona. Proszę o wydruk. Głosujemy poprawkę 

numer 3. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 3 Radnego Pajdo dotyczyła zmiany w paragrafie 19 ust. 5 pkt 2 i 

zaproponowano brzmienie, aby wprowadzić minimalny wskaźnik terenu biologicznie 

czynnego wynoszący 20 %, dotyczy to symbolu U3, tereny usług. Wprowadzenie zmian 

wynikających z przyjęcia tej poprawki będzie skutkować ponowieniem czynności 

proceduralnych, oczywiście wyłożeniem do ponownego wglądu projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Głosujemy. 
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 Kto jest za poprawką Pana Radnego Pajdo? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 6 za, 

 20 przeciw, 

 8 się wstrzymało. 

 Głosowało 34 osoby. Poprawka została odrzucona. Poprawki numer 4 nie ma, proszę 

o wydruk, poprawka numer 4. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 4 dotyczy zmiany dokonanej w paragrafie 19 ust. 5 pkt 4 powodująca 

zmianę i wskazanie minimalnego wskaźnika intensywności zabudowy wynoszącego 2,0.  

W tej chwili w projekcie planu mamy między 2,4 a 3,0. Wprowadzenie tej poprawki będzie 

również skutkować ponowieniem czynności proceduralnych i ponownym wyłożeniem do 

publicznego wglądu. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Głosujemy. 

 

 Kto jest za poprawką numer 4 Pana Radnego Pajdo? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 7 za, 

 20 przeciw, 

 wstrzymało się 10. Poprawka została odrzucona. Poprawka numer 5 została wycofana, 

została jeszcze jedna poprawka Pana Radnego Pajdo, poprawka numer 6. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 6, proponuje się, aby obszar oznaczony symbolem ZP3 przekształcić w 

obszar o symbolu U3 czyli usług, w zakresie określonym na załączniku graficznym, 

poprawka dotyczy ustaleń dla tych dwóch terenów U3 i ZP3, wprowadzenie zmian 

wynikających z przyjęcia tej poprawki będzie też skutkować ponowieniem procedury 

planistycznej i kolejnym wyłożeniem do publicznego wglądu. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę o głosowanie nad poprawką numer 6. 

 

 Kto jest za poprawką Pana Radnego Pajdo? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

  

 6 za, 

 17 przeciw, 
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 wstrzymało się 9. Poprawka została odrzucona. Możemy przejść do głosowania nad 

poprawkami Pana Radnego Jaśkowca, zaczynamy od poprawki numer 1, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 1  Radnego Dominika Jaśkowca, propozycja wprowadzenia zmiany, 

wskaźnika intensywności zabudowy, proponuje się wskaźnik maksymalny i wskaźnik 

minimalny, aby pozostały takie same, taką samą były wartością, wartością 2,0, poprawka też 

dotyczy ustaleń dla terenu usług oznaczonych symbolem U3. Wprowadzenie do projektu 

zmian poprawki będzie skutkować ponowieniem czynności proceduralnej i kolejnym 

wyłożeniem. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę o głosowanie nad poprawką numer 1 Pana Radnego Jaśkowca. 

 

 Kto jest za poprawką numer 1? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 2 za, 

 29 przeciw, 

 wstrzymało się 4, 

 nie brało udziału w głosowaniu 0. Poprawka została odrzucona. Bardzo proszę 

poprawka numer 2. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p.  B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 2 Radnego Dominika Jaśkowca, proponuje się, aby zwiększyć obszar terenu 

oznaczonego symbolem ZP3. Ta poprawka dotyczy też ustaleń dla terenu usług U3. 

Wprowadzenie tej poprawki będzie również powodowało ponowienie procedury związanej z 

opracowaniem planu to znaczy kolejne wyłożenie. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję.  

 

 Kto jest za poprawką numer 2 Pana Radnego Jaśkowca? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 1 za, 

 przeciw 28, 

 wstrzymało się 7, 

 nie brało udziału w głosowaniu 0. Przy 36 głosujących poprawka została odrzucona. 

Proszę o poprawkę numer 3. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p.  B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 3 Radnego Dominika Jaśkowca, propozycja wprowadzenia w paragrafie 19 

ust. 5 pkt 1 brzmienia, aby maksymalna wysokość zabudowy wynosiła 32 m. Poprawka też 

dotyczy ustaleń dla terenu usług o symbolu U3. Wprowadzenie do projektu zmian 
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wynikających z przyjęcia tej poprawki będzie skutkować ponowieniem czynności 

planistycznych. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. 

 

 Kto jest za poprawką numer 3 Pana Radnego Jaśkowca? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 1 za, 

 26 przeciw, 

 5 wstrzymujących. Na 32 osoby głosujące poprawka została odrzucona. Poprawka 

numer 4 została wycofana, głosujemy poprawkę numer 5. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Poprawka numer 5 Radnego Dominika Jaśkowca, proponuje się w paragrafie 20  ust. 5 pkt 5 

aby maksymalna wysokość zabudowy została zmieniona i określona w projekcie planu na  

30 m. Poprawka dotyczy ustaleń dla terenu usług oznaczonego symbolem U4. Wprowadzenie 

do projektu zmian wynikających z przyjęcia tej poprawki będzie również skutkować 

ponowieniem czynności proceduralnych i kolejnym wyłożeniem projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Głosujemy poprawkę numer 5 Pana Radnego Jaśkowca. 

 

 Kto jest za poprawką numer 5 Pana Radnego Jaśkowca? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję. Proszę o wynik. 

 

 2 za, 

 24 przeciw, 

 6 wstrzymujących się, 

 32  osoby brały udział w głosowaniu. Poprawka została odrzucona. Wszystkie 

poprawki przegłosowaliśmy, zostały odrzucone. W tej sytuacji w związku z tym, że 

wniesione poprawki dotyczące między innymi sposobu rozpatrzenia uwag przez Prezydenta 

Miasta Krakowa zostały przegłosowane, stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa dokonała 

rozpatrzenia uwag według listy zawartej w załączniku Nr 2 do projektu uchwały 

postanawiając tym samym o ich nieuwzględnieniu. W tej sytuacji poddaję pod głosowanie 

uchwałę w wersji pierwotnej. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru rejon XX Pijarów według 

druku 1413, kto z Państwa jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 
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 33 za, 

 przeciw 0, 

 2 osoby wstrzymujące. Przy 35 osobach biorących udział w głosowaniu uchwała 

została przyjęta.  

 

 Przechodzimy do kolejnej uchwały według druku 1414. Tutaj mamy sytuację prostą, 

nie było poprawek, głosujemy uchwałę o uchwaleniu miejscowego planu  zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Borek Fałęcki – Północ. Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 

1414. 

 

 Kto z Państwa jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowane, proszę o 

wynik, 

 

 38 za, 

 0 przeciw, 

 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. 

 

 Przechodzimy do kolejnej uchwały według druku 1415 i tu mamy poprawki. Bardzo 

proszę Panią Dyrektor, wpłynęły jeszcze druki, tutaj Panie mówią, że trzeba uzupełnić żeby 

się znalazła w protokole formułka dotycząca druku 1414, że w związku z tym, że nie 

wpłynęły żadne poprawki dotyczące sposobu rozpatrzenia uwag nie uwzględnionych przez 

Prezydenta Miasta Krakowa stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa dokonała rozpatrzenia 

uwag według listy zawartej w załączniku Nr 2 do projektu postanawiając tym samym o  ich 

nie uwzględnieniu. Druk 1415, plan Zakopiańska – Zawiła i mamy tutaj poprawki, zapraszam 

Panią Dyrektor żeby przeprowadziła procedurę ich przegłosowania. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Szanowni Państwo! 

Do druku 1415 mamy sytuację taką, poprawka numer 1 Pani Radnej Andżeliki 

Wojciechowskiej dotyczyła wykreślenia drogi wewnętrznej KDW1 i towarzyszącej jej 

nieprzekraczalnej linii zabudowy na odcinku, który zlokalizowany jest na działce 180/2 przy 

nowo powstałym końcu drogi KDW1. To jest poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Zaraz będziemy ją głosować, tu przypomnę, że Pan Pietrus wycofał poprawkę numer 2 i 

również Pani Radna Andżelika Wojciechowska też poprawkę numer 2 wycofała. Czyli 

głosujemy na razie poprawkę numer 1, jakie konsekwencje. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Konsekwencje są takie, że wprowadzenie do projektu zmian wynikających z przyjęcia tej 

poprawki będzie skutkować ponowieniem czynności proceduralnej i w związku z tym 

konieczność kolejnego wyłożenia do publicznego wglądu.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę Państwa po tej informacji głosujemy poprawkę numer 1 Pana Radnego Pietrusa. 

 


